



Referat fra bestyrelse møde 24. juni 2010

**Referat fra Lokalrådets ordinære bestyrelsesmøde
Torsdag den 24. juni 2010 kl. 19.00
Mødet blev afholdt i Jerlev Kultur- og Idrætshus.**

Mødedeltagere:

Annemarie Holt
Knud Erik Laursen
Tine Rasmussen
Bent Juhl Jørgensen
Jens Nyberg

Forhindret:

Hans Erik Pedersen
Anne Birgitte Levisen

Mødeleder:

Annemarie Holt

Dagsorden iht. bestyrelsens forretningsorden

Dagsorden	Notater
1. Registrering af mødedeltagere og afbud.	Afbud fra Hans Erik Pedersen Anne Birgitte Levisen
2. Godkendelse og opfølgning af referat fra sidste møde. <i>Bestyrelsesmøde den 27. maj 2010</i>	Referatet blev godkendt uden bemærkninger.
3. Orientering fra formanden: 3.1 Opfølgning på grusgravning vest for Jerlev. 3.2 Opfølgning på henven-	Der foreligger ikke noget konkret i sagen. En gruppe beboere i Jerlev har bragt læserbrev i Egtved Posten, hvor de udtrykker utilfredshed med projektet. Jens udarbejder et koncentrat af Lokalrådets og Jerlev Sogns Beboerforenings indsigelser omkring projektet som bringes i Egtved Posten. Der henvises til Lokalrådets hjemmeside, hvor hele indsigelsen kan læses.



<p>delse til Peter Sebstrup vedr. by- Fornyelse i Jerlev.</p> <p>3.3 Orientering vedr. projekt Jerlev Bypark</p>	<p>Der er endnu ikke opnået kontakt til Peter Sebstrup</p> <p>Status for projektet: Der mangler endnu nogle detaljer før projektet kan forelægges for Vejle Kommune. Jens kontakter Jørgen Balle vedr. "gode ideer" med hensyn til ansøgning om økonomi og relevante kontaktpersoner i kommunen.</p>
<p>4. Orientering fra den øvrige bestyrelse:</p> <p>4.1 Orientering vedr. forhold omkring bygningstomter mv. i Ødsted</p> <p>4.2 Orientering om Udviklingssekretariatets henvendelse vedr. Lokalrådets brug af det kommunale tilskud</p>	<p>Jens har haft kontakt til en række personer i Vejle Kommune. Ingen kender tilsyneladende noget til ideen om udsendelse af spørgeskemaer til Lokalråd og Borgerforeninger. Sagen er endt hos Lars Kastberg, der vil undersøge sagen. En anden mulighed er en henvendelse til Jordbrugskommissionens E-arkiv om mulig agt indsigt vedr. tidligere forhold og bopælspligt.</p> <p>Jens har talt med Lars Kastberg i Udviklingssekretariatet. Der er ikke tale om en revision af Lokalrådets regnskab men en forespørgsel, om vi fortsat kan have gavn af et større eller mindre tilskud. Jens har redegjort for vores prioriterede fokuspunkter, og har meddelt, at vi fortsat vil værdsætte et kommunalt tilskud til gennemførelse af planerne. Det er ikke udelukket, at henvendelsen har baggrund i kommunens sparerunde. Vi bør være opmærksomme på dette forhold.</p>
<p>5. Behandling af forslag og indkomne ønsker til øvrige dagsordenspunkter.</p> <p>5.1 Opfølgning på projektet vedr. stisystemer i Ødsted og Jerlev.</p> <p>5.2 Byfester i Ødsted og Jerlev.</p>	<p>Der har været møde den 6. juni i den gamle inspektørbolig i Ødsted. Arbejdsgruppen fortsætter arbejdet med kortlægning af attraktive ruter.</p>



<p>5.3 Byfesten i Ødsted</p> <p>5.4 Ændring af tidspunkt for afholdelse af Lokalrådets generalforsamling.</p> <p>5.5 Gennemgang og evt. prioritering af Lokalrådets emneliste over kommende opgaver.</p>	<p>Evaluering af byfesten i Jerlev: Efter nogle år uden byfest blev 2010 en succes. Pænt fremmøde og god stemning samt et fornuftigt overskud. Byfesterne er en væsentlig del af lokalsamfundet, som det er vigtigt at støtte.</p> <p>Samme proces som i Jerlev. Vi skal være synlige, uddele foldere, men har ikke et egentlig budskab endnu.</p> <p>Jens udarbejdelse af forslag til ændrede vedtægter. Trine søger kontakt til forstanderen for plejehjemmet "Lotte" med henblik på et økonomisk overslag for et indlæg på generalforsamlingen.</p> <p>Status for "Velkomstbogen" Der har været møde i gruppen den 10. juni. Det blev vedtaget at søge om at få Keld Segal med i arbejdsgruppen samt at opsøge "velkomstbøger" fra andre lokalråd. Næste møde i arbejdsgruppen er den 21. juli kl. 19.30 Nærmere følger vedr. mødested.</p>
<p>6. Punkter til næste møde</p>	<p>Generalforsamling:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Planlægning • Valg af bestyrelsesmedlemmer • Vedtægtsændringer • Indlæg ved "Lotte" • Grønt Forum
<p>7. Eventuelt</p>	<p>MC – 999 motorcykelgruppen i den gamle DLG bygning i Jerlev. Der er ikke umiddelbart opstået problemer i Jerlev.</p> <p>Hjertestartere i Ødsted og Jerlev området. Bent Juhl kontakter Jørgen Balle vedr. krav til uddannelse af personale, placering mv. Søg evt. TRYG-fonden om hjertestartere.</p>